
Zápisnica č. 3/2011 

z  rokovania vedenia STU dňa 7. 2. 2011 v Bratislave 
 

Prítomní: Ján Kaluţný, Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, 

Robert Redhammer, Milan Ţalman, Helena Ţideková, Pavel Timár 

 

Neprítomný:  
 

 

Program: 

Kontrola plnenia úloh 

1. Výročná správa STU 2010 (prof. Petráš) 

2. Havarijné situácie súčastí STU - informácia (prof. Janíček) 

3. Príprava projektov ŠF z operačného programu vzdelávanie (doc. Redhammer) 

4. Rozličné 

 

Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 

1) Poţiadavky na AIS STU – oblasť vzdelávanie (pror. Kaluţný) 

2) Vyhodnotenie ZPC za rok 2010 a plán čerpania na rok 2011 (prof. Petráš) 

 

 

Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 

Prof. Báleš: 

 Informoval, ţe dňa 31.1.2011 sa delegácia STU v zloţení Báleš, Kaluţný, Ţalman 

a Jelemenský K. stretla s ministrom školstva SR o 18:10 v jeho úrade na jeho pozvanie. 

Predloţené riešenie rektora Báleša poveriť prorektora Kaluţného zastupovaním funkcie 

rektora do zvolenia nového kandidáta na rektora STU minister školstva prijal bez 

pripomienok. 

 Informoval, ţe ako bývalý rektor STU sa zúčastnil akcie Zachráňte vedu v SR a podpisu 

príslušnej petície + tlačovej besedy. Ide o protest akademickej obce a vedcov proti 

rozhodnutiu vlády SR o prevedení 180 mil. EUR z operačných programov Veda a výskum 

a Vzdelávanie na výstavbu diaľnic. 

 

Prof. Petráš: 

 Informoval o prijatí delegácie z Moris University v USA na STU. Rokovanie sa týkalo  

3 oblastí: manaţment univerzity, masmediálna komunikácia a MBA programy. 

 V utorok 1.2.2011 sa uskutočnila ďalšia úspešná akcia Alumni klubu STU – Rozhovory 

s vedou, prednášal prof. Bada z LF UK v Bratislave. 

 

Prorektor Finka: 

Informoval, ţe sme dostali na vedomie podpis zmluvy medzi Mendelovou univerzitou v Brne 

a súkromnou spoločnosťou o tom, ţe všetky záväzky týkajúce sa AIS prechádzajú na túto 

súkromnú firmu, ktorá bude naďalej robiť údrţbu a poţiadavky na up-grade tohto 

informačného systému. 

 

Kontrola plnenia úloh 
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Splnené úlohy:  Na toto rokovanie neboli termínované ţiadne úlohy. 

 

Nesplnené úlohy:   

 

 

K bodu 1 Výročná správa STU 2010 (prof. Petráš) 
  

Prof. Petráš: Ústne informoval, ţe draft Výročnej správy STU za rok 2010 bude v tomto 

týţdni hotový. Poďakoval všetkým za dodanie podkladov do správy. Do 

konca februára 2011 môţe byť táto správa prerokovaná aj v AS STU. 

Pror. Kalužný: Uviedol, ţe všetky správy predkladané doteraz mali dobrú úroveň aj 

štruktúru. Verí, ţe aj teraz tomu tak bude. Záverečnú verziu Výročnej 

správy prerokuje vedenie STU dňa 21.2.2011. 

 

Stanovisko V-STU č. 1/3/2011 

Vedenie STU berie na vedomie stav prípravy Výročnej správy STU za rok 2010. Záverečnú 

verziu Výročnej správy vedenie STU prerokuje na zasadnutí dňa 21.2.2011. 

 

 

K bodu 2 Havarijné situácie súčastí STU - informácia (prof. Janíček) 
  

Prof. Janíček: Podal ústnu informáciu o viacerých havarijných situáciách na súčastiach 

STU. Informoval o liste dekana SjF STU o havarijnom stave elektro 

rozvodov v budove na Pionierskej ulici, aj v hlavnej budove SjF. Dal urobiť 

expertízu, ktorá potvrdila porušenie noriem STN. 

Ďalej informoval o zatekaní strechy na telocvični v Mlynskej doline, ktorá 

je v súčasnosti pod správou CAŠ. Navrhol pripraviť projekt na opravu. 

Ďalej informoval o prasknutí strechy a zatekaní do objektu č. 3 v ÚZ STU 

Gabčíkovo. Navrhol pripraviť projekt na opravu. 

Kvestorka  

STU Žideková: 

Prevádzka a údrţba budov je pod správou jednotlivých fakúlt, v tomto 

zmysle treba pripraviť odpoveď dekanovi SjF STU ohľadom budov na 

Pionierskej ulici, aj hlavnej budovy SjF STU. 

Prof. Petráš: Navrhol, aby boli vyuţité sluţby odborníka na strechy – prof. Oláha zo SvF 

STU. Nech najprv on posúdi obidve zatekajúce strechy a následne sa bude 

konať. 

 

Uznesenie V-STU č. 1/3/2011 

Vedenie STU súhlasí s tým, aby obidve zatekajúce strechy najprv posúdil odborník – prof. 

Oláh zo SvF STU a následne bol vypracovaný projekt na ich opravu. 

 

 

K bodu 3 Príprava projektov ŠF z operačného programu vzdelávanie 

(doc. Redhammer) 
  

Doc. 

Redhammer: 

Uviedol aktuálny stav – na vyhlásenú výzvu z OP vzdelávanie majú záujem 

podať projekt viaceré fakulty STU. MTF STU v Trnave bude súťaţiť 

v mimobratislavskej alokácii. Ako bude postupovať STU – podá 1 projekt 

alebo to nechá na súčasti STU. 

Prof. Báleš: Má informáciu od rektora UK v Bratislave, ţe táto univerzita bude podávať 
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1 projekt za maximálnu cenu 600 tis. EUR. Treba zváţiť, ako bude 

postupovať STU. Môţeme však počítať s tým, ţe dostaneme odsúhlasený 

maximálne 1 projekt. 

Pror. Kalužný: Uviedol, ţe aţ 6 súčastí STU chce podať projekt na túto výzvu. Dekani 

fakúlt súhlasia, aby za STU bol pripravený spoločný projekt. Ďalší návrh bol 

podať za STU 2 projekty s tým, ţe aspoň 1 z nich bude úspešný. 

 

Stanovisko V-STU č. 2/3/2011 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o záujme fakúlt STU podať projekt v aktuálnej 

výzve z Operačného programu vzdelávanie. a dáva prednosť podať 1 spoločný projekt. 

 

 

K bodu 4  Rozličné 
 

1) Prorektor Finka: 

Predloţil písomný materiál Poţiadavky na AIS STU – oblasť vzdelávanie, ktorý 

pripravil prorektor Kaluţný a jeho oddelenie. 

Prof. Petráš uviedol, ţe aj oddelenie pre zahraničné styky pripravilo poţiadavky na AIS, 

navrhuje sumarizovať všetky poţiadavky. 

Predseda AS STU Ţalman uviedol, ţe existuje tu Rada pre AIS, ktorá by mala 

poţiadavky sumarizovať a mala by zverejňovať, aké rozhodnutia týkajúce sa AIS prijala 

a čo sa bude realizovať v oblasti AIS a kedy. 

 

Stanovisko V-STU č. 3/3/2011 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o poţiadavkách na AIS a odporúča, aby k nim 

zaujali konečné stanovisko odborníci v Rade pre AIS. 

 

2) Prof. Janíček: 

Informoval podrobne o situácii s investičnou akciou MTF na Bottovej ulici v Trnave, 

pretoţe vznikli dezinformácie v tomto smere. Na túto akciu neboli schválené finančné 

prostriedky na MŠ SR na čo má aj príslušné doklady a akcia sa môţe realizovať len 

z vlastných zdrojov STU. 

Ďalej informoval aj o stave riešenia dofinancovania výstavby FIIT STU. Pripravené sú 

ešte projekty na rekonštrukciu ŠD Mladosť a Nanocentrum Slovakion v Trnave, čiţe 

spolu 4 projekty na investičné akcie pre rok 2011, čo je veľa vzhľadom na vyčlenený 

objem financií pre investície na MŠ SR. 

 

Uznesenie V-STU č. 2/3/2011 

Vedenie STU odsúhlasilo prioritu pre investičné akcie v poradí: FIIT STU, 1 pavilón ŠD 

Mladosť, prístavba a prestavba ľahkých laboratórií, areál Bottova Trnava. 

 

3) Prof. Petráš: 

Predloţil na rokovanie písomný materiál „Vyhodnotenie ZPC za rok 2010 a plán ZPC na 

rok 2011“. Prostriedky z dotácie sa v roku 2010 čerpali hlavne na realizáciu 

zahraničných pracovných ciest členov vedenia STU a úhrady členských poplatkov za 

inštitucionálne členstvá STU a individuálne členstvá členov vedenia STU 

v medzinárodných organizáciách (SEFI, EASA, COPERNICUS). Akademický Senát 

STU schválil dotáciu na beţné výdavky na činnosti riadené Útvarom pre zahraničné 

vzťahy rektorátu STU na rok 2010 vo výške 28 656,00 EUR . Skutočnosť za rok 2010 

bola 30 180,34 EUR. Prečerpanie bolo spôsobené vopred nepredvídateľnými aktivitami 
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ako napríklad účasť člena vedenia v delegácii prezidenta SR v Číne a náklady na „Letnú 

akadémiu študentov štyroch technických univerzít“ vo Viedni. V materiáli uviedol aj 

podrobný rozpis čerpania fin. prostriedkov na ZOC v roku 2010. Pre rok 2011 navrhol 

plán fin. prostriedkov na ZPC vo výške 90% zo skutočnosti v roku 2010. 

 

Uznesenie V-STU č. 3/3/2011 

Vedenie STU schvaľuje materiál „Vyhodnotenie ZPC za rok 2010 a plán ZPC na rok 2011“ 

a odporúča zreálniť plán rozpočtu ZPC, bez ohľadu na celkovú sumu. 

 

4) Doc. Redhammer: 

Upozornil na potrebu vydať metodický pokyn ohľadom zverejňovania zmlúv – vyplýva 

nám to zo zákona. Viaceré aktivity hlavne v projektoch ŠF stoja, lebo zmluvy bez 

zverejnenia podľa zákona nie sú platné. 

Odpovedal pror. Finka: materiál je pripravený a tento týţdeň bude rozoslaný po celej 

STU. Dekanom situáciu so zverejňovaním zmlúv podrobne vysvetlil. Čakáme na 

prístupový kód ako aj na vykonávací predpis od Úradu vlády SR. 

 

5) Kvestorka STU Žideková: 

Uviedla, ţe začala s prípravnými prácami na delení dotácie pre rok 2011. Diskusia sa 

týkala CAŠ a evidencie umeleckej činnosti. 

 

6) Prorektor Kalužný: 

 Informoval o obsahu pracovnej porady s dekanmi fakúlt STU, ktorá bola dňa 

2.2.2011. 

 Upozornil, ţe pri komplexnej akreditácii boli niektoré dekréty študijných programov 

dané na dobu určitú. Je potrebné začať s novou akreditáciou cca 1 rok pred 

uplynutím doby, na ktorú bola akreditácia vydaná, inak sa to časovo nestihne. 

Niektoré ŠP preto prestanú byť na STU akreditované a nebudú môcť byť prijímaní 

na ne študenti. Univerzitnému študijnému programu 2. Stupňa „ekonomika a riadenie 

stavebníctva“ nebolo priznané právo uskutočňovať štátnu skúšku (nebo 

akreditovaný). 

 Bola zmenená web stránka STU. Úprava vychádzala z legislatívnych noriem. Bliţšie 

informácie podá prof. Petráš na nasledujúcom zasadnutí vedenia STU. 

 

7) Prof. Báleš: 

Upozornil, ţe došlo k zmenám vo vedeniach fakúlt STU. Je potrebné oznámiť oficiálne 

aktuálne zloţenia vedení fakúlt aj s príslušnými kontaktmi na rektorát STU. 

 

 

 

 

 

Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. – vedúci úradu rektora STU 

 

 

 

 

 

prof. RNDr. Ján KALUŢNÝ, PhD., zástupca štatutára ST 


